
                                                                                                                                       UK3LF/35588/2022-23  
 

1 
 

Zápis 20. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 24.11.2022 

Přítomni: prof. Widimský, doc. Duška, prof. Šlamberová, prof. Malíková, doc. Trnka, prof. 
Arenbergerová, doc. Dlouhý, JUDr. Mužíková, K. Grygarová 
Omluveni: prof. Džupa, dr. Vácha, Dr. Marx 

 

1. Schválení zápisu ze 10.11.2022 

2. Proděkan Trnka informoval o dalším postupu příprav projektu „PhD Infra“. 

3. Děkan s proděkanem Dlouhým informovali o diskuzi na Radě pro vnitřní hodnocení UK o 

novém navazujícím Mgr. programu dne 23.11. Členové KD diskutovali o možnostech dalšího 

postupu fakulty poté, co RVH přerušila řízení. Závěr: nutno vyčkat písemného vyjádření RVH 

a poté projednat možnosti dalšího postupu s p. rektorkou. 

4. Proděkanka Malíková předložila akreditační spis pro prodloužení akreditace Bc. oboru 

Dentální hygiena. Členové KD neměli připomínky. Spis bude projednán ve VR a v AS 3.LF a 

poté zaslán k vyjádření na MZČR. 

5. Proděkanka Malíková informovala o materiálu „Rozvoj pedagogických kompetencí 

akademických pracovníků UK“. K materiálu (diskutuje se též pod názvem 

„Pedagogium“) měla polovina členů KD zásadní výhrady a tito členové KD navrhovali 

materiál zamítnout jako celek. Druhá polovina členů KD však materiál v diskuzi 

podpořila (s menšími výhradami). Závěr diskuze: proděkanka Malíková připraví 

kompromisní stanovisko fakulty. Materiál neodmítne fakulta zcela, ale bude 

požadovat zásadní úpravy, zejména: (a) V žádném případě nevázat akademické 

kvalifikace na technický požadavek absolvování kurzů pedagogických dovedností. (b) 

Absolvování kurzů by mělo být pro akademické pracovníky dobrovolné, nikoli 

povinné. (c) Požadovat, aby pro lékařské fakulty platila jiná pravidla než pro ostatní 

fakulty (menší časová náročnost kurzů, vyučujícími by měli být především vynikající 

učitelé z lékařských fakult samých včetně zkušených klinických pedagogů, důraz i na 

klinickou výuku, nejen na pedagogickou teorii). Návrh stanoviska fakulty vypracovaný 

proděkankou Malíkovou budou členové KD diskutovat na jednání kolegia 1.12. 

Zastupováním fakulty a prosazováním jejího stanoviska v dalších jednáních o 

„Pedagogiu“ na úrovni UK byl pověřen proděkan Duška. 
6. Děkan s proděkanem Dlouhým informovali o „kulatém stole“ na téma Specializační 

vzdělávání lékařů, pořádaném 22.11. Výborem pro zdravotnictví PSP ČR. 

7. Předseda Volební komise AS 3.LFUK jako host informoval členy kolegia o průběhu voleb AS 

3.LF UK pro období 2022-2025 a o zajištění první schůze nového AS dne 5.12.2022. 

 

Doc. Trnka 

 Proděkan informoval o posunu začátku rekonstrukce učeben v Budově B na 6/2023. 

 Proděkan seznámil členy Kolegia děkana dílčími výsledky průzkumu možnosti instalace 

fotovoltaických panelů na Budovu A (rekonstrukce střechy, instalace panelů, odhadovaná 

cena…). 
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Prof. Malíková 

 Proděkanka informovala členy Kolegia děkana o pokračování možnosti podpory 

akademických pracovníků z Ukrajiny na UK pro rok 2023. Finanční prostředky na UK jsou 

k dispozici. 

 

K. Grygarová 

 Hokejový zápas mezi 3. LF UK a 2. LF UK se uskuteční 24. 11. 2022 od 22:15 hod. na zimním 

stadionu v Edenu.  

 Den otevřených dveří 3. LF UK – 6. 1. 2023. 

 

Doc. Duška 

 Proděkan informoval o zasedání mezifakultní skupiny pro simulační výuku. Do připravované 

žádosti o dotaci byla zakomponována naše žádost. Další informace budou k dispozici během 

příštího roku. 

 Proděkan informoval o ne zcela průběžném čerpání finančních prostředků na vědu. Kolegium 

děkana diskutovalo o tom, jak činnosti jednotlivých součástí fakulty v tomto směru zlepšit. 

 

JUDr. Mužíková 

 Tajemnice předložila žádost spolku Studentů TRIMED o finanční příspěvek na činnost pro 

akademický rok 2022/2023 (615tis.). Děkan rozhodl o poskytnutí sumy ve stejné výši jako 

v minulém roce (550tis.). Kolegium děkana souhlasilo. 

 

Prof. Arenbergerová 

 Předložené služební cesty byly schváleny. 

 

 

Zapsala: K. Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 

 

 

 


